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Voor een gemeente die we door willen geven.

Voorzitter het huishoudboekje is op orde. Dank voor 
de inspanningen van onze ambtenaren. Het is mooi 
dat we een financieel gezonde gemeente kunnen 
laten opgaan in de nieuwe gemeente West Betuwe. 
Ook daarom hebben we gekozen geen nieuwe 
wethouder te zoeken als opvolger voor onze 
vertrokken CDA wethouder de heer Krook, omdat het 
niet nodig is voor de laatste maanden dat Neerijnen 
nog als zelfstandige gemeente bestaat en omdat het 
voorkomt dat er daardoor salaris en 
wachtgeldverplichtingen ontstaan die de inwoners 
zouden moeten opbrengen. Ook in deze laatste 
maanden blijven we bewust met geld omgaan.

We werken aan een gemeente die we door willen 
geven. Een echt CDA idee. Daar horen 
genuanceerde antwoorden bij. Rekening houden met 
zwakkere groepen en ruimte creëren voor 
zelfstandigen.
We zijn een christelijke volkspartij die uitgaat van 
samenwerken en samenbouwen, gebaseerd op 
christelijke waarden.

Het CDA is tevreden met het functioneren van het 
sociaal domein. We beseffen dat er open end 
regelingen zijn en we daar gecontroleerde risico’s 
lopen onze wethouder heeft een goede basis gelegd. 
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Waterveiligheid blijft een thema. Wij hebben eerst 
samen met andere raadspartijen ingestemd met de 
voorontwerp structuurvisie  Waalweelde West, 
omdat wij vonden dat we via die weg de meeste 
invloed konden uitoefenen op het vraagstuk en aan 
tafel konden blijven. Daarna diende het CDA twee 
maal een amendement en een keer een motie in om 
alternatieven nadrukkelijk meegewogen te krijgen. 
Dat heeft, mee met alle andere inspanningen van 
inwoners, waterschap en Waalzinnig geleid tot de 
voor ons positieve keuze van de minister en 
instemming van de Tweedekamer. Nu we alleen met 
dijkversterking verder gaan willen we de meekoppel 
kansen voor de dorpen langs de dijk niet onbenut 
laten. Wij roepen ons college en de inwoners van de 
dorpen langs de Waal en dat zijn meer dorpen dan 
alleen Varik en Heesselt op te komen met 
voorstellen om het toerisme en de recreatie door 
meekoppelkansen verder te ontplooien. Wij zijn 
overtuigd dat regionale belangen organisaties en 
provincie daarbij willen gaan aansluiten.

We zijn overtuigd voorstander van de rotonde bij 
Hellouw en hebben toen er precario geld 
beschikbaar kwam direct ingestemd dit daarvoor 
beschikbaar te stellen en niet eerst naar goedkopere 
oplossingen te zoeken. We hebben daar in lijn van 
eerdere toezeggingen besloten. Helaas loopt dit 
beslistraject nu vertraging op. We hopen dat er in 
overleg met de inwoners en de provincie snel een 
passend antwoord komt.



Neerijnen

Vanaf dag één staan wij voor dorpshuizen in het 
kader van leefbaarheid. Vanaf dag één kiezen wij 
voor participerende dorpen waar dorpshuizen een 
centrale plek in de dorpsgemeenschap zijn. Vandaar 
dat wij samen met Voor Neerijnen en SGP ook in 
2017 een motie indienden om ook dit jaar de 
leefbaarheid verder te stimuleren en waar mogelijk 
te harmoniseren met beleid van Geldermalsen en 
Lingewaal.

We zien dat er volop gewerkt wordt om achterstallig 
onderhoud van wegen weg te werken.

Voorzitter ook als het om duurzaamheid gaat zijn we 
duidelijk en staan we achter de doelstelling energie 
neutraal in 2030 te worden. Onze inwoners en ons 
MKB moeten daarbij de mogelijkheid krijgen zelf de 
overgang naar een duurzame toekomst waar te 
kunnen maken.

Voorzitter er is in de afgelopen jaren wel iets 
verandert in Neerijnen. Partijen zijn gaan 
samenwerken binnen en buiten de coalitie.
Wij zullen ons daar voor blijven inspannen.

We bouwen aan een gemeente die we willen 
doorgeven aan onze kinderen.

Adriaan Hakkert
Fractievoorzitter CDA Neerijnen
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